
Olisiko mahdollista, että meneillään olevalta tilikaudelta alkaen tuotekehityspoistot olisivat investointeja 

suuremmat?  

Yhtiö noudattaa kirjanpidossaan IFRS-standardia, joka määrittelee periaatteet tuotekehitysinvestointien 

aktivoinneille ja poistoille. Tuotekehityskulujen mahdolliset aktivoinnit toteutetaan tämän pohjalta ja ne 

riippuvat todellisista tuotekehityskuluista, jotka täyttävät määrittelyn aktivoitaville kuluille. 

Tuotekehityskuluilla on neljän (4) vuoden poistoaika. Tässä vaiheessa on liian aikaista sanoa, kuinka suuriksi 

tällaiset aktivoitavat kulut tulevat muodostumaan. 

Onko mahdollista, että korollisten velkojen maturiteettia pidennetään? 

Yhtiöllä ei ole pitkäaikaisia korollisia pankkilainoja. Yhtiöllä on 1,5 miljoonaa euroa lyhytaikaista 

pankkilainaa, joka erääntyy maksettavaksi keväällä 2023. Yhtiö pyrkii kaikissa tilanteissa optimoimaan 

oman ja vieraan pääoman käytön sekä sen kustannukset.  

  

Kuinka suuri osa kertaluonteisista kasvuinvestoinneista on mahdollista rahoittaa käyttäen pelkästään 

omien osakkeiden suunnattua maksullista antia? Onko Yhtiössä tehty kartoitusta tahoista, joille 

suunnatun maksullisen annin voisi järjestää, käyttäen yhtiön hallussa olevia omia osakkeita? 

Yhtiöllä on hallussaan rajattu määrä omia osakkeita, jotka on alun perin annettu yhtiön LTI-ohjelman (optio-

ohjelma) tulevia osakekonversioita varten. Tämä määrä ei olisi merkittävä kasvuinvestointien kattamiseen. 

Yhtiö on 16.2.2022 antamassaan tilinpäätöstiedotteessa kertonut, että se arvioi kevään aikana 

mahdollisuutta tehdä osakeanti, josta saatuja varoja käytettäisiin yhtiön kasvuinvestointteihin. 

Yhtiö ei ole tehnyt asiasta päätöstä ja arvio koskien suunnattua maksullista antia tehdään kevään 2022 

kuluessa. Yhtiö tiedottaa mahdollisista päätöksistä erikseen. 


